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معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری فارس:

خون شهیدان وحدت آفرین است

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری فارس گفت: خون شهیدان از جمله شهدای 
مدافع امنیت همواره وحدت آفرین بوده و موجب انسجام است. به گزارش پایگاه اطلاع رسانی 
استانداری فارس، اسماعیل قزل سفلی معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری فارس 
در حاشیه مراسم تشــییع پیکرهای مطهر دو شهید مدافع امنیت شهرستان ممسنی در 
نورآباد افزود: ما از قرآن آموخته ایم که شهید یک حقیقت جاری و یک خورشید تابان است.
وی ادامه داد: در مراســم تشییع شــاهد حضور گسترده و پرشور مردم بودیم که آمدند تا 
بگویند شهدا با تقدیم جان خود راهی تازه گشودند و این شهادت نقطه پایان نیست؛ بلکه 
نقطه آغاز نبرد با استکبار و جنایتکاران عالم است. او اظهار داشت: دشمنان تصور می کنند 
با به شهادت رســاندن جوانان ما می توانند این حقیقت جاری و خورشید عالم تاب جهان 
اسلام را خاموش کنند. وی با اشاره به شهادت مظلومانه این دو بسیجی مدافع امنیت گفت: 
بسیجیان ما چه کرده بودند که این چنین ناجوانمردانه مورد حمله قرار گرفته و به شهادت 
رسیدند. او اظهار کرد: گناه آنها غیر از این است که جان خود را فدای امنیت کشور و حفظ 

امنیت، جان و ناموس مردم می کنند.
معاون سیاســی استانداری فارس گفت: بســیجیان عزیز ما در طول تاریخ عظیم انقلاب 
اسلامی و در این چهار دهه نشان دادند که در برابر دشمن تسلیم ناپذیر و شکست ناپذیر و 

در برابر مؤمنان، رئوف، مهربان و متواضع هستند.
قزل ســفلی افــزود: امروز بســیجیان مــا در عرصه های علمــی، فرهنگــی، اجتماعی، 
جهــادی و محرومیت زدایــی و در هــر جا که مردم ما بــه آنها نیاز دارنــد، در کنار آنها 
محکم و راســت قامت ایســتاده اند و همه بر این باورند که با روحیه بســیجی و جهادی 
می تــوان ایســتاد. وی ادامه داد: امروز مردم با حضور پرشــور خود در مراســم تشــییع 
این دو شــهید بزرگوار این پیام را به دشــمنان مخابره کردند کــه هرچه خون بر زمین 
ریخته شــود، باعث وحدت و انســجام بیشتر ملت است و دشــمنان هم باید بدانند که با 
 این اقدامات کور و پلید در حال محو شــدن از صحنه تاریخ هســتند و به زوال خواهند 

پیوست.

رئیس جهاد کشاورزی فارس: 

 فسا می تواند به هاب کشور 
در عرضه دام سبک تبدیل شود

رئیس ســازمان جهاد کشاورزی اســتان فارس گفت: شهرستان فسا با توجه به 
قابلیت های خوبی که در بحث تولید دام سبک دارد، می تواند به یک هاب برای 
کشــور به لحاظ عرضه دام سبک تبدیل شود. به گزارش روابط عمومی سازمان 
جهاد کشاورزی اســتان فارس، مجتبی دهقان پور در حاشیه سفر به شهرستان 
فســا بیان کرد: فسا از شهرستان های پُرپتانسیل ماســت و یکی از بزرگ ترین 
واحدهای دام سبک پرواری جنوب کشور در این شهرستان قرار دارد که به همت 

تولیدکننده عزیزمان در حال توسعه است.
این مقام مســئول با بیان اینکه در راستای توسعه زیر بخش دام شهرستان فسا 
نیازمند سرمایه گذاری برای احداث کشــتارگاه دام هستیم، افزود: امیدواریم با 
جذب سرمایه گذار، احداث کشــتارگاه های صنعتی را در استان فارس از جمله 

شهرستان فسا داشته باشیم.
او تصریح کرد: ســازمان جهاد کشــاورزی اســتان فارس حتی المقدور آمادگی 
دارد زمیــن مورد نیاز برای احداث کشــتارگاه را از محل اراضی ملی در اختیار 
ســرمایه گذاران قرار دهد و تســهیلات بانکی ارزان قیمت را تا حد امکان تأمین 

کند و تخصیص دهد. 
به گفته وی، احداث کشتارگاه می تواند به ایجاد ارزش افزوده برای تولیدکنندگان 
کمک کند؛ به طوری که در این کشــتارگاه ها محصول با بسته بندی و یک برند 

خاص به سایر مناطق کشور صادر شود.
او بــا اذعان به اینکه دیدار چهره به چهره و گفت وگو با تولیدکنندگان را یکی از 
رسالت های اصلی و اساسی خود می داند، اضافه کرد: امیدواریم در این بازدیدها 
بتوانیم مسائل و مشــکلات تولیدکنندگان را بشنویم و ببینم و در حد توان در 

سطوح استانی، ملی و فراسازمانی برای حل آن تلاش کنیم.
دهقان پــور به لــزوم بهبود فضای کســب و کار و رفع موانع در دســتگاه های 
خدمات رســان نیز پرداخت و گفــت: امیدواریم بتوانیــم از طریق رایزنی هایی 
که در ســطح استان با مدیران دســتگاه های ذی ربط انجام می دهیم، برخی از 

محدودیت ها را مرتفع کنیم.
وی با بیان اینکه یکی از اقداماتی که در راستای تعادل بخشی به بازار محصولات 
پروتئینی دنبال می شــود، استفاده از ظرفیت تولیدکنندگان استان فارس برای 
عرضه گوشت گرم به بازار است، افزود: مالک این واحد پرورش دام پرواری مقرر 
شــده بر اســاس رایزنی که انجام گرفته، در چند روز آینده در گام اول، اولین 
محموله گوشت را از کشور ارمنستان به بازار وارد کند و در اختیار یک فروشگاه 

زنجیره ای قرار دهد. 
دهقان پور اضافه کرد: سعی خواهیم کرد از ظرفیت های دیگر هم استفاده کنیم؛ 
برای اینکه شــاهد عرضه گوشــت گرم با قیمت مناسب تر به مردم عزیزمان در 

فروشگاه های مختلف از جمله فروشگاه زنجیره ای باشیم.
بازدیــد از مجتمع بزرگ گلخانــه ای غیاث آباد »زرین کشــت برتر لوتوس« در 
وســعتی حدود 50 هکتار، گلخانه های بخش ششــده و قره بلاغ، مجتمع پروار 
بندی 10هزار رأسی دام سبک شرف دوست و کارخانه در دست احداث لبنیات 
نعمتی از جمله برنامه های رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان فارس در سفر 

به شهرستان فسا بود.
محمدصادق صفرپور فرماندار ویژه شهرســتان فسا، علیرضا واحدی پور قائم مقام 
رئیس ســازمان و معاون برنامه ریزی و امور اقتصادی، عبدالمجید رنجبر معاون 
بهبود تولیدات دامی، علیرضا افشارمنش مدیر حوزه ریاست و محمد صادق فانی 

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان فسا نیز در این بازدید ها حضور داشتند.

 مریم شمالیان- شیرازنوین
shomalianm@gmail.com 

 رئیس اتحادیه فروشندگان میوه و تره بار شیراز گفت: هم زمان با شروع فصل مدارس، 
طی یک اقدام خودجوش به همت برخی از فروشــندگان میوه و تره بار در شیراز، در 

قالب پویش »مزرعه در سفره«، میوه به قیمت ارزان تر به دست مردم داده می شود.
یکــی از اقلام مصرفی که مصرف آنها به دلیل گرانی در بین خانواده ها کمتر شــده، 
میوه و سبزیجات است؛ اقلامی که در میان آنها برخی میوه ها مثل گلابی هم بسیار 
لاکچری شــده و سایر میوه ها مثل شــلیل، انگور و... هم قیمتشان از 40 تا 50هزار 
تومان است. صیفی جاتی مثل خیار هم که قیمتی حدود 20هزار تومان دارد به تدریج 
در مسیری قرار گرفته که اقشار ضعیف تر برای خرید آن به مقدار کم بسنده می کنند. 

وضعیت سیب زمینی و... هم همین طور شده است.
در این میان میوه های نوبرانه که با قیمت های بســیار بالاتری به بازار می آیند و افراد 
محدودی قدرت خرید آنها را دارند؛ البته گرانی میوه و ســبزی و صیفی نه تنها برای 
مردم مشکل ســاز شده، بلکه فروشندگان میوه و تره بار را هم متضرر می کند؛ چراکه 

وقتی میزان فروش آنها کمتر شود، در معرض خراب شدن و ضرر قرار می گیرد.
خبرنگار شیرازنوین در این خصوص با رئیس اتحادیه صنف فروشندگان میوه و تره بار 

شیراز به شرح زیر به گفت وگو نشسته است:
فرزاد رضایی در پاســخ به این سؤال خبرنگار ما که قیمت نوبرانه های پاییزی تا چه 
زمــان بالا خواهد بود، می گوید: در حــال حاضر چون بین 2 فصل قرار داریم و میوه 
تابســتانی در حال اتمام است، اغلب میوه های تابســتانی مانند شلیل در سردخانه 
نگهداری می شــود که خود هزینه مضاعفی بر میــوه وارد می کند؛ همچنین قیمت 
پرتقال نوبرانه که در حال حاضر از میناب وارد بازار شــده و نســبتاً گران اســت، در 

ماه های مهر و آبان با وارد شــدن پرتقــال داراب به بازار 
کاهش خواهد یافت؛ البته در حال حاضر استقبال زیادی 
از سوی مشتریان در خصوص خرید پرتقال و لیموشیرین 

نداریم.
رئیس اتحادیه صنف فروشــندگان میوه و تره بار شیراز با 
اشــاره به علل افزایش قیمت میــوه ادامه می دهد: هزینه 
بارگیری میوه از میدان تره بار زیاد اســت و یک فروشنده 
میــوه و تره بار بــرای آوردن یک نیســان وانت بار خود به 

مغازه اش، باید حدود یک میلیون تومان هزینه کند.
وی اضافــه می کنــد: همچنین قیمت کیســه نایلونی و 
پلاســتیک هم گران شده و در حال حاضر 73هزار تومان 
است که هزینه ای که میوه فروش در این خصوص می کند، 

برایش قابل برگشت نیست.
رضایی، افزایش چشــمگیر مالیات هــای صنفی را دغدغه 
اصلی صنف فروشــندگان میوه و تره بــار می داند و اظهار 
می کند: واحدهای صنفی ما در ســال های قبل بین یک تا 

5میلیــون تومان مالیات پرداخت می کردند، اما اکنون این رقم به یک میلیارد تومان 
هم می رسد و باید به داد صنف میوه فروش رسید؛ ما پرداخت مالیات را البته وظیفه 
خود می دانیم، اما مالیات بر درآمد محاســبه نمی شود؛ بلکه از کل گردش مالی یک 
واحد صنفی محاســبه می گردد که این روند بایــد مورد بازنگری قرار گیرد. در حال 
حاضر برای هر یک میلیارد تومان گردش مالی، 34میلیون تومان مالیات در نظر گرفته 

شده که رقم بالایی است.
او می افزاید: سود یک واحد صنفی ما حدود 25 درصد است که با احتساب اجاره بها، 
دستمزد کارگر، هزینه حمل و نقل، مالیات و... عملًا چیزی از آن عاید فعال این صنف 
نمی شــود؛ وزن ســبدهای میوه هم برای میوه فروش به عنوان میوه ای که خریداری 
می کند، محاســبه می شــود؛ یعنی گلابی کیلویی 90هزار تومانی که با سبد خریده 

می شود، بعد همین سبد برای میوه فروش سود که ندارد، ضرر هم است.
رضایی در پاسخ به سؤال خبرنگار ما که آیا این وضعیت موجب ریزش اعضای صنف 

شــما هم شــده اســت، می گوید: بله؛ برخی از اعضای تحت پوشش صنف ما اعلام 
کرده انــد که توان کار کردن در این صنف را ندارند؛ چون میوه وقتی گران اســت و 
مشتری کمتری دارد و همچنین امکان نگهداری بیشتر از یک روز آن هم وجود ندارد، 

یا باید به حراج شبانه گذاشته شود یا اینکه راهی سطل آشغال می شود.
جبران رکود خرید میوه با پویش »مزرعه در سفره« در شیراز

رئیس این اتحادیه با اشاره به اینکه در فصل آغاز سال تحصیلی به علت اینکه شاهد 
خرید و هزینه کردن والدین برای اقلام مورد نیاز دانش آموزان هســتیم، فروش میوه 
کاهش می یابد، اظهار می کند: خوشبختانه 30 واحد صنفی عضو اتحادیه فروشندگان 
میوه و تره بار شــیراز به صورت خودجوش در قالــب پویش مهربانی طرح مزرعه در 
سفره، اقلام خود را با درصد کمتر به مردم عرضه می کنند که این پویش برای اولین 
بار در کشــور در شیراز راه اندازی شده و اســتان های دیگر هم از شیراز الگوبرداری 
کرده اند. رضایی در پایان از مســئولان اســتانی درخواســت کرد تا برای وانت های 
دست فروش میوه و سبزیجات هم فکری کنند؛ چون این دست فروشان با خرید میوه 
درجــه 2 و 3 و فروش به ظاهر با قیمت ارزان تــر و اینکه اجاره و مالیاتی نمی دهند، 

تیشه ای بر ریشه صنف فروشندگان میوه و تره بار هستند. 

رئیس اتحادیه فروشندگان میوه و تره بار شیراز در گفت وگو با شیرازنوین عنوان کرد: همراه مردم شدیم 

مالیات بر درآمد محاسبه شود

   رضایی:
 واحدهای صنفی ما در سال های قبل بین یک تا 5 میلیون تومان مالیات پرداخت می کردند، اما 

اکنون این رقم به یک میلیارد تومان هم می رسد و باید به داد صنف میوه فروش رسید؛ ما پرداخت 
مالیات را البته وظیفه خود می دانیم، اما مالیات بر درآمد محاسبه نمی شود؛ بلکه از کل گردش 

مالی یک واحد صنفی محاسبه می گردد که این روند باید مورد بازنگری قرار گیرد. ما در فروش 
ارزان میوه همراه مردم شدیم؛ دولت هم همراه ما باشد 

 شهرام شاهد- گروه خبر 
رئیس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشــاورزی فارس گفــت: بخش نامه ها بدون 
پشتوانه کارشناسی صادر می شود و همین موضوع موجب وارد شدن صدمات جدی 
به اقتصاد، تولید و صادرات کشــور است؛ همچنین این امر در تعارض با تحقق شعار 
ســال تحت عنوان مهار تورم و رشد تولید بوده و پیامدهای منفی متعدد اجتماعی، 

اقتصادی و فرهنگی در بر دارد.
به گفته وی، بر اســاس بخش نامه ســازمان توســعه تجارت ایــران مبنی بر تعلیق 
کارت های بازرگانی اعم از واحدهای تولیدی و غیرتولیدی به صورت سیستمی با رفع 
تعهد ارزی کمتر از 60 درصد عملًا اســتفاده از روش واردات در برابر صادرات خود 
به عنوان مفیدترین روش بازگشــت ارز غیرممکن نموده و امکان ایفای تعهدات آنان 
را ســلب کرده اســت. وی افزود: از طرف دیگر تحریم های شدید بین المللی موجب 
شده بسیاری از شرکت های تولیدکننده ای که صادرات به کشورهای همسایه دارند و 
صادراتشان دلاری انجام نمی شود، دچار مشکلات رفع تعهد ارزی و تعدیل نیرو شده 

و در معرض تعطیل شدن قرار گرفته اند.
حمیدیان اظهار داشت: این شرایط موجب خروج تعداد قابل توجهی از صادرکنندگان 
باسابقه و نمونه ملی و اســتان از چرخه فعالیت و رونق کارت های بازرگانی اجاره ای 
شده که بســیاری از افراد غیرحرفه ای و ناوارد در زمینه تجارت صرفاً با هدف اجاره 

دادن کارت بازرگانی خود به این حوزه از طریق سامانه جامع تجارت ورود کرده اند.
رئیس اتاق بازرگانی فارس با اشاره به اجرا شدن این بخش نامه در مدت زمان کوتاهی 
در کشور اضافه کرد: با اجرای این نامه در سازمان توسعه تجارت برخی از شرکت های 
بزرگ صادراتی استان دچار مشــکلات شده و کارت بازرگانی و روند صادرات آنها با 

مشکل اساسی روبه رو شده است.
وی ادامه داد: ســازمان صنعت، معدن و تجارت و اتاق بازرگانی استان به دنبال رفع 
مشــکلات این واحدها به صورت موردی و با حدود اختیارات اســتانی است، اما در 
بلندمدت مشــکلات استان جدی و گســترده تر خواهد بود. از این رو نیاز است این 

موضوع با اتخاذ تصمیم های جدی از سوی استان در کشور دنبال شود.
حمیدیان عنوان داشت: بخش نامه ها بدون پشتوانه کارشناسی صادر می شود و همین 
موضوع موجب وارد شدن صدمات جدی به اقتصاد، تولید و صادرات کشور شده است 
که این امر در تعارض با تحقق شعار سال تحت عنوان مهار تورم و رشد تولید بوده و 

پیامدهای منفی متعدد اجتماعی، اقتصادی و فرهنگی دارد. 
گفتنی اســت هفتادمین جلسه شــورای گفت وگوی دولت و بخش خصوصی استان 
فارس با دو پیش دســتور و نگاهی بر وضعیت سرمایه گذاری در ایران و ارائه گزارش 
شــاخص مدیران خرید )شامخ( مرداد 1402 و دو دستور جلسه عدم پذیرش لیست 
بیمه پیمانکاران که صورت وضعیت از کارفرما دریافت نکرده اند، توسط سازمان تأمین 
اجتماعی و مشکلات صادرکنندگان در ســامانه جامع تجارت، در استانداری فارس 
برگزار شــد. این جلسه با حضور استاندار فارس، رئیس اتاق بازرگانی، اعضای دولتی 
و بخش خصوصی شــورای گفت وگوی اســتان و همچنین مدیران کل دستگاه های 

اجرایی و بخش خصوصی در سالن شهید قاضی استانداری فارس برگزار شد.

 شهرام شاهد- گروه خبر 
این روزها مطابق روزهای گذشــته جلساتی برای پیشــگیری از اعتیاد و خودکشی 
برگزار می شود که لزوم حاشیه نگاری اصحاب رسانه را نیز متذکر می شود. آیا تاکنون 
برگزاری این نشســت ها تأثیری در کاهش اعتیــاد و نیز کاهش تقاضا برابر عرضه یا 
عرضه در برابر تقاضا داشته است؟ خط درآمدی قاچاق مواد مخدر و سودهای کلان و 
بدون حساب باعث شده سوداگران مرگ قدمی به عقب برندارند.  114 سال می شود 
کــه در دنیا مبارزه جدی و بی امان اما خیالی)!( در حوزه مبارزه با مواد مخدر دنبال 
می شود. شــاید 50 ســال آن با رویکرد علمی و جامع در حوزه درمان و پیشگیری 
مبتنی بر رویکردهای علمی است، اما با وجود 114 سال مبارزه جهانی همچنان روند 

فزاینده مصرف و شیوع، در تمام کشورها وجود دارد. 
واقعاً چه کســانی از گردش مالی 400-500 میلیارد دلاری قاچاق مواد مخدر سود 
می برند؟ قائم مقام دبیرکل ســتاد مبارزه با مواد مخدر کشور امروز با اشاره به آخرین 
پژوهش های به دست آمده اعلام کرده است که بیش از 65 درصد همسرآزاری، 55 
درصد طلاق ها، 30 درصــد کودک آزاری ها، 25 درصد قتل های عمدی و 23 درصد 
نزاع ها مرتبط با مواد مخدر است. و ما در این سال ها از پشت میزهای کنفرانس برای 

اعتیاد تصمیم می گیریم و اخبار کلیشه ای منتشر می کنیم.
حالا سومین نشست ستاد مبارزه با مواد مخدر با حضور رئیس دانشگاه علوم پزشکی 

شیراز و اعضای شورای هماهنگی مبارزه با مواد مخدر استان فارس، با هدف بررسی 
عملکرد کمیته درمان و بازپروری برگزار شد. به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم 
پزشــکی و خدمات بهداشتی درمانی شیراز، رئیس دانشــگاه در این نشست ضمن 
قدردانی از تلاش مسئولان دستگاه های اجرایی استان و دانشگاه در این حوزه، جلب 

توجه و مشــارکت خانواده ها، همچنین تمرکز بر آموزش و پیشــگیری از این بحران 
اجتماعی را راهکارهای عملیاتی در دستیابی به اهداف این حوزه عنوان کرد.

دکتر »ســید وحید حسینی« در این نشست، اقدامات انجام شده در این حوزه نظیر 
ارائه دارو به مددجویان، رصد داروها در ســامانه »تیتک« سازمان غذا و دارو، میزان 

مصرف دارو در استان و روند رسیدگی به معتادان متجاهر را بررسی کرد.
رئیس دفتر پیشــگیری و درمان اعتیاد و نماینده تام الاختیار رئیس دانشگاه در امور 
اعتیاد نیز در این نشست گزارشی از عملکرد کمیته درمان و بازپروری تا مرداد 1402 
ارائه کرد. دکتر »علیرضا صحراگرد« با اشاره به فعالیت 137 مرکز درمان سوءمصرف 
مواد خصوصی و دولتی در شــیراز و شهرستان های استان فارس افزود: از این تعداد 
82 مرکز در شیراز فعالیت دارند و سه مرکز بستری نیز به ارائه خدمت به این بیماران 
می پردازند. دکتر »احمد حسین زاده« رئیس بیمارستان نمازی شیراز نیز دیگر عضو 
این نشســت بود که پیرامون چالش های این حوزه در مرکز آموزشی درمانی نمازی 
مطالبی عنوان کرد و خواســتار پیگیری سازمان های اجرایی مرتبط با این حوزه در 
اســتان شد. همچنین جمعی از نمایندگان و مسئولان دستگاه های اجرایی مرتبط با 
این حوزه در اســتان به بیان چالش ها، راهکارها و موارد مطرح شده در این نشست 
پرداختند. این نشست صبح دیروز چهارشنبه، بیست و نهم شهریور 1402 با حضور 

مدیران ارشد استان و دانشگاه در دفتر ریاست دانشگاه برگزار شد. 

رئیس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی فارس: بخش نامه ها بدون پشتوانه کارشناسی هستند

دستورات فرمایشی در تضاد با شعار سال است 
حمیدیان: روش های محدود رفع تعهدات ارزی ابلاغی بانک مرکزی نوعی خودتحریمی است

سومین نشست ستاد مبارزه با مواد مخدر فارس برگزار شد

میزهای کنفرانس  هدایت اعتیاد از پشت 
چه کسانی از گردش مالی 400-500 میلیارد دلاری قاچاق مواد مخدر سود می برند؟


